
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 7. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 902
Vil ministeren redegøre for status for ministerens overvejelser om muligheden
for eftergivelse af sagsomkostninger, og vil ministeren herunder redegøre for,
hvornår der nedsættes et udvalg, der som følge af "Aftale om kriminalforsor-
gens økonomi i 2013-2016" skal analysere den samlede forebyggelses- og
resocialiseringsindsats - herunder muligheden for eftergivelse af sagsomkost-
ninger - samt for, om der tidligere har været nedsat et lignende udvalg, og
hvilke resultater dette udvalg i givet fald nåede frem til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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